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Abstract (en)
The machine (1') has a sealing station for sealing a tray with a cover film. The sealing station includes a sealing tool upper part and a tray retainer,
which includes an edge support for retaining a tray edge. The edge support includes two edge support sections (6a, 6b) movable relative to each
other. A continuous transport unit e.g. transport belt, is permanently attached within the sealing station and below the tool upper part. A drive is
provided for a closing relative movement of the edge support sections and for lifting the tray by the tray retainer. An independent claim is also
included for a method for operating a tray closing machine.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Schalenverschließmaschine (1), die ein endloses Transportmittel (2) und eine Siegelstation (3) zum Versiegeln
einer Schale (9) mit einer Deckelfolie umfasst, wobei die Siegelstation (3) ein Siegelwerkzeugoberteil (4) und eine Schalenaufnahme (5) umfasst,
die eine Randauflage (6) zur Aufnahme eines Schalenrandes (9b) aufweist. Die Erfindung zeichnet sich dadurch aus, das die Randauflage
(6) mindestens zweit Randauflageabschnitte (6a, 6b) aufweist, die relativ zueinander bewegbar sind. Die Erfindung bezieht sich auch auf ein
entsprechendes Verfahren zum Betrieb einer Schalenverschließmaschine (1).
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